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P R O T O K Ó Ł  NR XLIV/18 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 15
15

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 26 czerwca 2018 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /listy obecności stanowią załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XLIV sesji i powitania Pana Leszka Walocha Burmistrza, Pana Tadeusza 

Bednarczuka Sekretarza Gminy oraz Pan Jakuba Walocha Kierownika Celowego Związku 

Gmin SGO5, Panią Agnieszkę Walendzik Prezes PUK Komunalni, Panią Agnieszkę 

Żendełek Dyrektor Przedszkola „Baśniowa Kraina” w Dobiegniewie, Pana Przemysława 

Staszak Radnego Powiatu, radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz 

kierowników jednostek podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady 

Miejskiej. Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14,  

a zatem podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Pan Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

jako pkt 7 f) przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

do Dyrektora Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy, 

jako pkt 7 g) wyrażenia zgody na utworzenie miejsc okazjonalnie wykorzystywanych  

do kąpieli oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2018. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania. 
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5. Reforma Edukacji – informacja na temat stanu wdrażania reformy. 

6. Ochrona środowiska – sprawozdanie z działań na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew, 

gospodarka ściekowa i ochrona wód.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2018 rok.  

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży pożarnej,  

który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym. 

c) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Dobiegniew na lata 2018-2022. 

d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobiegniewa. 

f) przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków do 

Dyrektora Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy. 

g) wyrażenia zgody na utworzenie miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli 

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2018. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Pan Leszek Waloch 

Burmistrz. 

 Odwiedziliśmy Gminę Krzyż w sprawie gazyfikacji. Firma Blue Gaz podpisała 

porozumienie, doszło do sprzedaży działek są na etapie projektowania sieci na terenie 

miasta Krzyż. A więc mamy teraz chętnych 2 operatorów. Deklarują, że 1,5-2 lat będziemy 

mieli gaz w Dobiegniewie.  
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 Dnia 28.05 – Święto Niepodległości w Zielonej Górze odbyło się w sali koncertowej  

w Filharmonii. Uczestniczył tam Pan Przewodniczący, Pan Wiceprzewodniczący,  

Pani Wiceburmistrz i Pan Sekretarz.  

 Dnia 29.05 – Odwiedzili nas przedstawiciele z Gorzowa w sprawie RODO. Obowiązki  

w sprawie ochrony danych osobowych zostały powierzone Panu Sekretarzowi Urzędu. 

Jesteśmy po szkoleniu pracowników w zakresie RODO.  

 Dnia 4.06 – Wraz z Panem Skarbnikiem braliśmy udział w spotkaniu u Pana Wojewody, 

podpisaliśmy umowy dotyczące dofinansowania, tworzenia żłobków. Będziemy również 

rozbudowywać plac zabaw w przedszkolu.  

 Dnia 06.06 – Odbyło się spotkanie z Panem Filipem Walczakiem. Firma ta projektuje nam 

9 ulic w mieście objętych rewitalizacją.  

 Dnia 08.06 – odbyło się spotkanie z kierownikami urzędu dotyczące spraw bieżących, 

przetargów i inwestycji. 

 Dnia 11.06 – Spotkanie z firmą, która nas wspiera w sprawach RODO 

 Dnia 15.06 – Odbyło się zgromadzenie CZG SGO5, udzielono absolutorium i przyjęto 

sprawozdanie finansowe za rok 2017.   

Odwiedził nas Pan Konserwator Zabytków rozmawialiśmy o Spichlerzu.  

 Dnia 18.06 – Odwiedził nas Pan Wicewojewoda Lubuski Robert Paluch. Mieliśmy prośbę, 

aby nas umówił w Warszawie na spotkanie w sprawie rewitalizacji oraz pozyskiwania 

środków z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska na oczyszczalnie i główną 

kotłownię przy ul. Szkolnej. Czekamy na odpowiedź.  

 Dnia 19.06 – Odwiedził nas Pan Komendant Policji chcieliśmy zorganizować Święto 

Policji, ale obchody te odwołano.  

 Dnia 20.06 – Odbyło się spotkanie z Sołtysami w sprawie suszy. Zajmuje się tym Pan 

Kazimierz Kisiel.  

Miało też miejsce zgromadzenie PUK Komunalni i przyjęcie sprawozdania finansowego. 

Panią Prezes proszę o przekazanie podziękowań dla całej załogi za pracę. Finansowy 

wynik naszej spółki jest dodatni.  
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Miało miejsce zgromadzenie Stowarzyszenie Euroregionu Pro Europa Viadrina.  

W spotkaniu brał udział Pan Sekretarz.  

Odwiedził na Inspektor Pracy, który skontrolował m.in czy nie mamy urlopów zaległych.  

 Dnia 21.06 – Spotkanie z Komitetem Organizacyjnym Dobiegniew Cup. Pan Kierownik 

Marcin Pawłowski przedstawił stan przygotowań do rozpoczęcia turnieju.  

 Dnia 22.06 – Zakończenie roku szkolnego. Było mnóstwo wyróżnionych dzieci a więc 

poziom nauczania rośnie.  

 Dnia 25.06 – Posiedzenie Komisji Finansowo-Gospodarczej.  

 

Ad.4.  Wnioski i zapytania.  

 Paweł Łysiak Radny – Jeżeli chodzi o ul. Poznańską, ul. Partyzancką jak również 

drogę na Sławicę czy można je wyrównać i zrobić dokumentację? Chciałbym 

żebyśmy po wakacjach podjęli temat umorzenia podatków rolnikom.   

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Pozwoli Pan, że wniosek skieruję do Pana 

Radnego Powiatowego. Na ul. Mickiewicza jest wyrwa w asfalcie na wysokości 

Energetyki. Proszę zająć się tym tematem.  

 Mark Kowalczyk Przewodniczący – Zapytanie do Pana Burmistrza, chcielibyśmy 

wiedzieć, na jakim etapie są przygotowania do turnieju Dobiegniew Cup.  

 Waldemar Szpila – Korzystając z okazji mam pytanie, mamy w lesie pola 

namiotowe, które wydzierżawiamy wczasowiczom. W umowach zawartych jest 

zapisane, że dzierżawcy będą na własny koszt wywozić śmieci z pola namiotowego. 

Gdzie mają udać się z tymi nieczystościami?  

 Jakub Waloch Kierownik Celowego Związku Gmin SGO5 – właściciel terenu 

powinien zgłosić się i złożyć deklarację.  

Jesteśmy na etapie kontroli na domkach letniskowych w miejscowości Długie,  

będą również kontrole w Radęcinie i Głusku. Ku końcowi mają się kontrole  

na spółdzielniach mieszkaniowych, jeżeli chodzi o deklarowanie segregacji.  

Jeżeli chodzi o pracę biura zmniejszyliśmy koszt obsługi biura. Cięcia mogliśmy 

uczynić m.in. obsługa informatyczna, bhp, sprzątania, obsługa prawna. Podpisaliśmy 

nową umowę na obsługę prawną, która jest niższa o 500 zł. Obsługa informatyczna 

też 1000 zł oszczędności. Jeżeli chodzi o sprzątanie zrezygnowaliśmy  
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z dodatkowych umów na zlecenie i zatrudniliśmy nową panią która przychodzi 

każdego dnia i sprząta 1.5 h. Jest to oszczędność 11 000 zł rocznie.  

Zgromadzenie jednogłośnie udzieliło absolutorium i przyjęło sprawozdanie 

finansowe. Jeżeli chodzi o finanse kredyt, który zaciągnęliśmy na początku roku na 

kwotę 1 mln zł jest systematycznie spłacany nie mamy zaległości i zostało nam 6 rat.  

Za poprzedni miesiąc wpłynęła kwota 43 000 zł za tytuły wykonawcze w 2017 roku 

mieliśmy tych tytułów wykonawczych 240 a w tym roku już mamy 613.  

 Golec Karol Wiceprzewodniczący RM – Jeżeli chodzi o teren składowania 

odpadów, kto za niego odpowiada? Chodzi o obiecywane zadaszenie, zrobienie 

boksów. Jest dużo skarg na temat szczurów, much i zapachów. Jak często  

są wywożone śmieci w okresie letnim? Czy są dłużej składowane czy są wywożone 

z dnia na dzień? Ponadto jakie duże jest zadłużenie całego związku SGO5?  

Kto będzie płacił za straty? 

Jeszcze pytanie do Pani Kierownik, na wysokości kaplicy jest jeden kran, dalej są 

dwa krany, ale są niedostępne. I prośba mieszkańców żeby to udrożnić, bo jest długi 

odcinek do noszenia wody.  

I jeszcze pytanie do Pana Burmistrza, kiedy powstanie żłobek? Jeżeli miałby być od 

stycznia to czy wyrobimy się z terminem?   

 Waloch Jakub Kierownik Celowego Związku Gmin SGO5 – Jeżeli chodzi  

o zadaszenie i boksy to wiem, że jest możliwość pozyskania środków unijnych na 

PSZOK (renowacje, zagospodarowanie). Z Panią Prezes próbowaliśmy znaleźć 

sposób, aby te środki pozyskać. Jest to na chwilę obecną niemożliwe, ponieważ aby 

te środki pozyskać trzeba spełnić dwa warunki, mianowicie: jeden – dofinansowanie 

rzędu 2 mln zł., a więc musielibyśmy mieć gotową dokumentację, a mamy gotową 

dokumentację np. w Dobiegniewie na 260 tys., drugim warunkiem była obsługa 

minimum 20 tys. mieszkańców. A więc nie spełniamy tych warunków. Jednak 

najpierw wyjdźmy z zadłużenia. Odkąd związek istnieje zadłużenie wynosi 1,6 mln. 

zł. 90% ludzi płaci. Do tej pory nie było ściągalności.  

 Agnieszka Walendzik Prezes PUK Komunalni – Odniosę się do insektów, muchy, 

szczury. Na dzień dzisiejszy nie stwierdzono plagi szczurów. Przeprowadzamy 

sukcesywnie działanie związane z deratyzacją, dezynfekcją. Punkt przeładunkowy 

jest kontrolowany przez różne służby z częstotliwością, co 3 tygodnie. Żadna 

instytucja nie stwierdziła, że coś nie prawidłowego dzieje się na punkcie 

przeładunkowym. Odpady wyjeżdżają w sposób sukcesywny. Jeżeli chodzi  

o zadaszenie, boks, wiata to mamy dokumentację i czekamy na PSZOK na środki 
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zewnętrzne. Na dzień dzisiejszy pod zadaszeniem trzymamy papier i plastik.  

Te odpady wywożone są sukcesywnie.  

 Wierzbicka Marzena Radna – Chciałabym zapytać czy przez 4 lata kadencji 

wspomniano o drodze do Radachowa? Odnosimy takie wrażenie, że Radachowo 

zostało zapomniane. Chciałabym zapytać czy chociaż raz padła mowa o tej 

miejscowości? Droga ma już 60 lat i nic nie jest robione, z dnia na dzień jest coraz 

gorsza.  

 Przemysław Staszak Radny Powiatu – Drogi powiatu są mi znane, jednak nie jest mi 

znany apel, wnioski mieszkańców wsi Radachowo. Przy okazji ul. Mickiewicza 

nasze służby wewnętrzne na bieżąco działają. Każdy apel nie zostawiam bez echa. 

Jednak, jako powiat nie mamy się czego wstydzić drogi powiatowe są w lepszym 

stanie jak niektóre drogi gminne.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Odnośnie tej dziury na ul. Mickiewicza.  

2-3 tygodnie temu zrobili i to właśnie się zawaliło, tam jest wyrwa, trzeba jeszcze 

studzienkę wyrównać.  

 Majowicz Dariusz Radny –  mam pytanie odnośnie tych miejscowości co wyszły  

z Celowego Związku Gmin SGO5 czy zapłaciły swoje długi? 

 Waloch Jakub Kierownik Celowego Związku Gmin SGO5 – Z miejscowości wyszło 

Drezdenko. W tej chwili 11% zadłużenia pozostało, a było 70%. Wysłaliśmy  

w połowie maja zawiadomienia w formie pisemnej do Drezdenka i upomnienia do 

tych ludzi.  

 Waloch Leszek Burmistrz – W woli uzupełnienia, jeśli chodzi o PSZOK mamy 

dokumentację, ale to my z Panią Burmistrz trochę odpuściliśmy, bo związek 

wychodzi z zapaści finansowej. Przyjdzie moment, że wystąpimy do PSZOK  

o współfinansowanie Dobiegniewa.  

Do mnie też wpływają skargi, jeżeli chodzi o gryzonie, muchy. Poprosiłem Panią 

Prezes żeby mi przedstawiła dokumenty, że jest prowadzona dezynfekcja 

deratyzacja i to jest prowadzone.  

Jeśli chodzi o drogi gminne to w ciągu 25-lecia przebudowaliśmy drogę  

od Starczewa do Radęcina, drogę Głusko, Łęczyn, Osiek, Mierzęcin, Chomętowo, 

mówię o tych ważniejszych drogach gminnych. Przyjdzie czas, że ta droga będzie 

wyglądać jak do Łęczna. Będziemy poprawiać drogę na Sławicę. 1 km dobrej drogi 

kosztuje 4 mln. zł.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Odnośnie dezynfekcji i deratyzacji to ja 

teraz będę mówił, że to jest robione, bo ludzie tego nie wiedzą.  
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 Waloch Jakub Kierownik Celowego Związku Gmin SGO5 – Chciałem dodać, że ten 

problem, który wyszedł w Urzędzie Marszałkowskim na temat PSZOK, to my 

pilnujemy tego, mamy dokumentacje i mam nadzieję, że Dobiegniew nie zostanie 

bez pomocy.  

 Wlaźlik Władysław Radny – Prośba żeby z tymi rzeźbami koło budynku 

wielofunkcyjnego ktoś się zajął i zrobił renowację. Bo za chwilę będą bardzo 

zniszczone i już nic się nie da zrobić.  

 

Ad.5.  Reforma Edukacji – informacja na temat stanu wdrażania reformy stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 Waloch Leszek Burmistrz – Oświata gminna ma się dobrze. Podwyżki w oświacie 

wydarzyły się bez udziału środków zewnętrznych. Proszę o tym pamiętać. Nie ma 

żadnych zwolnień, jedyny problem to jest to, że ten etat jest dzielony między dwoma 

placówkami.  

 Kowalczyk Marek Przewodniczący Rady – do szkoły zawodowej i liceum jest nabór, 

więc zostaje potrzymana? 

 Waloch Leszek Burmistrz – Mamy po 18 uczniów, więc oczywiście zostaje. Nie 

tracimy na tym przy tej ilości uczniów już jest opłacalny oddział.  

 Majowicz Dariusz Radny – Powinniśmy się cieszyć, że ta podwyżka dla nauczycieli  

to było ok. 100 zł netto. Czy subwencji rząd nie przewiduje zwrotu tych środków?  

 Leszek Waloch Burmistrz – Nic nie słychać na ten temat.  

Ad.6 Ochrona środowiska – sprawozdanie z działań na terenie Miasta i Gminy Dobiegniew, 

gospodarka ściekowa i ochrona wód.  

 

 Szpila Waldemar – Chciałbym zwrócić uwagę na parę aspektów, mianowicie:  

1. Bardzo małe wykorzystanie środków na utylizacje eternitów. W 2017 roku 

gmina przeznaczyła na to 12 355zł., jest bardzo mała liczba wniosków. Czas 

utylizacje jest do 2032 roku. Ale procentowo tych wniosków spływa bardzo 

mało.  

2. Od 2 lat nie powstają nowe przydomowe oczyszczalnie ścieków. Mamy na 

terenie gminy zarejestrowanych 58. W 2017 roku nie powstała żadna nowa. 

Przyczyną może być fakt, że ludzi zniechęciło brak możliwości wywozu tych 
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nieczystości.  

3. Pracownicy CIS-u są wykorzystywani na terenie miasta. A od Sołtysów 

wielokrotnie słyszymy, że chętnie by ich zobaczyli na wsi i zorganizowali im 

pracę. Ponadto 3 lata temu był wniosek i prośba do Sołtysów, aby zgłaszali 

lokalizację wszystkich nielegalnych wysypisk śmieci i wycinki drzew.  

Przez 2 lata ze strony Sołtysów nie wpłynął ani jeden wniosek, czyli 

wydawałoby się, że nie ma problemu. Ale na wioskach znajdują się i dzikie 

wysypiska i wycinka drzew bez zezwolenia. Mało tego jest również kilka 

posesji, które nadają się do decyzji administracyjnej, aby właścicieli 

zmobilizować i aby był porządek. Więc nie możliwe jest, że Sołtysi tego nie 

widzą.  

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 14
15

 do godz. 14
30

. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na 2018 rok. 

 Leszek Waloch Burmistrz – Dokonano zmian w uchwale budżetowej gminy na 2018r. na 

podstawie wniosków: Kierownika Centrum Integracji Społecznej w Dobiegniewie, 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobiegniewie, Kierownika referatu Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji, Kierownika Referatu Spraw Komunalno-Gospodarczych,  

Samodzielnego stanowiska do spraw Rady Miejskiej, Skarbnika Gminy. 

 

W załączniku nr 1 - DOCHODY 

 zwiększono wpływy z podatku od nieruchomości od osób prawnych o kwotę 

380.000,00 (rozdz.75615). 

 

W załączniku nr 2 – WYDATKI 

 wprowadzono w rozdz. 60016 kwotę 100.000,00 zł – zabezpieczenie środków 

finansowych na drogi publiczne gminne, 

 wprowadzono kwotę 50.000,00 zł na realizację zadania w zakresie upowszechniania 

turystyki, kultury i sportu (rozdz. 63003, 92195, 92601 i 92695) 

 w rozdz. 75023 zabezpieczono środki na zakup wyposażenia do Urzędu Miejskiego  

w wysokości 150.000,00 zł, 
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 w rozdz. 75704 zmniejszono środki o kwotę 220.000,00 zł z tytułu wygasłego 

poręczenia na Celowy Związek Gmin, 

 zwiększono rezerwę ogólną o kwotę 50.000,00 w rozdz. 75818, 

 zwiększono środki finansowe dla Pomocy Społecznej o kwotę 110.000,00 dział 852, 

 w rozdz. 90001 zwiększono środki finansowe na Budowę sieci wodno-kanalizacyjną 

na terenie położonym nad jeziorem Wielgie o kwotę 140.000,00 zł, 

 dokonano przeniesień kwoty 113.825,00 zł między rozdz. 92118 a rozdz. 63003, 

92601 i 92695– na zadania związane z utrzymanie gminnej infrastruktury turystycznej 

i sportowo-rekreacyjnej 

 dokonano przeniesień kwoty 97,00 zł między rozdz. 92109 i 92195 a 90004 budżet 

sołectwa Ługi celem zabezpieczenia środków na utrzymanie zieleni w sołectwie. 

 

W załącznik nr 3 zwiększono przychody i koszty o kwotę 184.064,43 zł – otrzymana dotacja 

na realizację projektu pn. Wystandaryzowane wsparcie osób zagrożonych wykluczeniem 

społecznym i ubóstwem (kwota 50.019,00 zł) oraz projektu pn. Reintegracja społeczno-

zawodowa w 7 Centrach Integracji Społecznej połączona z animacja otoczenia (kwota 

134.045,43 zł). 
 

Załącznik nr 4 zaktualizowano o dotację na zadanie w zakresie kultury fizycznej. 

 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/253/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

b)  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/254/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

c) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Dobiegniew na lata 2018-2022. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/255/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/256/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

e) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dobiegniewa. 

Rada nie podjęła uchwały: za głosowało 0 radnych, przeciw 15 radnych, wstrzymało się 0 

radnych. 

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu. Proszę nie mieć takiego zdziwienia, że Rada jednogłośnie podjęła decyzję  

o nieobniżaniu Panu wynagrodzenia, dlatego, że zaczynając tą kadencję ustaliliśmy Panu 

to wynagrodzenie i jednogłośnie stwierdziliśmy, że ono jest słuszne. Proszę to przyjąć, 

jako wyrazy uznania od Rady. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ja tylko dodam, że stwierdziliśmy, że nie 

zasługuje Pan Burmistrz na obniżenie wynagrodzenia.  

 

f) przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

do Dyrektora Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Bydgoszczy. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/257/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

   g) wyrażenia zgody na utworzenie miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli      

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2018.  

 Marcin Pawłowski Kierownik OKSiR– Do tej pory mieliśmy plaże tylko na Osieku, 

jako miejsce wykorzystywane do kąpieli. Od 1 stycznia 2018r. weszła w życie zmiana 

ustawy Prawo wodne wprowadzająca istotne zmiany w zakresie organizacji  
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i prowadzenia kąpielisk oraz miejsc wykorzystywanych do kąpieli. Funkcjonujące  

do tej pory „miejsca wykorzystywane do kąpieli” zostały zastąpione „miejscami 

okazjonalnie wykorzystywanymi do kąpieli”, które mogą być tworzone na okres ich 

do 30 dni w roku kalendarzowym. Decyzją Burmistrza były 2 kąpieliska – Osiek  

i Radęcin. Musimy mieć miejsce wykorzystywane do kąpieli, ponieważ pozyskaliśmy 

środki na zakup sprzętu wodnego. Od 15 czerwca na Osieku i Radęcinie funkcjonują 

ratownicy jest również zlecona opieka nad sprzętem wodnym.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – do kiedy są zatrudnieni?  

 Marcin Pawłowski Kierownik Referatu OKSiR – Do końca sierpnia.  

 Waldemar Szpila Radny – A co jest po tych 30 dniach? Co z tymi kąpieliskami?  

 Marcin Pawłowski Kierownik Referatu OKSiR – Kąpiel jest niedozwolona, dlatego 

zastanawiamy się czy dać tablicę zakaz kąpieli.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – Czy będzie badanie wody na jeziorem 

Wielgie?   

 Marcin Pawłowski Kierownik Referatu OKSiR  – tak, zleciliśmy takie badanie.  

 Leszek Waloch Burmistrz – Trzeba będzie powiesić tablicę kąpiel na własną 

odpowiedzialność.  

 Dariusz Majowicz Radny– czy to są duże koszty zgłaszania plaż do Wód Lubuskich? 

 Leszek Waloch Burmistrz – Koszt zrobienia jednej plaży to 70 tys., bo to jest 

poszerzanie plaży, pola namiotowe i infrastruktura.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XLIV/258/18 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Pawłowski Marcin Kierownik Referatu OKSiR  – Jeżeli chodzi o nasz turniej Dobiegniew 

Cup pod szyldem naszego sponsora firmy SALLER będzie odbywał się od 2-8 lipca. 

Zgłosiło się 54 drużyn to jest ok. 750 uczestników w czterech kategoriach wiekowych  

(od 9-14 lat). W tym roku zrezygnowaliśmy z kategorii U17, ponieważ w 2017 roku były 

tylko 3 drużyny. Mamy drużyny z Białorusi, Litwy, Niemiec i Wielkiej Brytanii. 

Zakwaterowani będą w szkole przy ul. Gdańskiej i Ośrodku Wypoczynkowym na Długim, 

może skorzystamy jeszcze z zakwaterowania na Hali Sportowej. Posiłki będą w szkole 

przy ul. Gdańskiej (śniadanie, obiad i kolacja). Rozpoczęcie w poniedziałek na Placu 
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Starca o godz. 17.00. Będzie rozegrany mecz pokazowy. Jeśli chodzi o mecze gramy  

na boiskach w Dobiegniewie. Koncerty w piątek i sobotę na stadionie. 

 

 Leszek Waloch Burmistrz – Jeśli chodzi o ul. Poznańską postaram się dopytać,  

Pani Burmistrz jest na urlopie. Jednak teraz mamy Dobiegniew Cup, przetargi  

do przeprowadzenia i dzisiaj rozliczyliśmy kolejny pakiet naszych obligacji 

przeznaczyliśmy 500 tys. zł a więc nasza sytuacja finansowa jest dobra. Jeśli chodzi  

o ul. Partyzancką poprawimy ją. Obecnie zajmujemy się Osiedlem Młodych.  

Jeżeli chodzi o ulgę w podatkach dla rolników nie powiedziałem nie, ale poczekajmy do 

zbiorów.  

Natomiast żłobek będziemy chcieli uruchomić od 1 stycznia.  

 

Ad.9.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM - Zaproszenie Prezydenta Miasta Gdańska Pawła 

Adamowicza na obchody 79 rocznicy wybuchu II wojny światowej w sobotę 1 września  

o godz. 4.45 rozpocznie się główna część upamiętniania wydarzeń wrześniowych  

na Westerplatte.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XLIV 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


